
Geachte raadsleden, 

We willen u graag informeren over het proces van vaststellen van het Horeca- en terrassen 

uitvoeringsbeleid.  

Wat is de aanleiding voor deze informatie?  

Het huidige horeca- en terrassenbeleid is gemaakt in 2007. Actualisatie van het beleid is nodig 

door veranderende wetgeving en de behoefte aan een uniforme en transparante manier van 

horecavergunningverlening. 

De Alcoholwet is vanaf 1 juli 2021 van kracht, tot die tijd was dit de Drank- en Horecawet. De 

Omgevingswet deed haar intrede op 1 januari 2024 en vraagt ook om aanpassingen rondom 

de regels en vergunningen voor horecavestigingen. En er is inmiddels jurisprudentie over 

schaarse vergunningen. Een schaarse vergunning is een vergunning waarvan slechts één of 

een beperkt aantal kan worden verleend terwijl er meer (potentiële) aanvragers kunnen zijn. 

Voor de gemeente Oss speelt dit op sommige plekken en volgens jurisprudentie moeten wij 

dit beleidsmatig regelen. Dit doen we hiermee voor de eilandterrassen. 

Wat is de kernboodschap? 

1. De uitvoering rond horecavergunningen is hiermee weer in overeenstemming met de
huidige Wet- en regelgeving en jurisprudentie;
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2. We verminderen, waar dat kan, de regeldruk, o.a. door minder regels voor de
inrichting van het terras. Waar we voorheen eisen stelden aan materiaal en
kleurgebruik laten we dat nu meer los;

3. B&B’s krijgen een vrijstelling van de exploitatievergunningsplicht, in de gevallen dat
het gaat om de kleine exploitaties in het woonhuis, waar alleen het slapen en ontbijt
wordt aangeboden, met een maximum van 2 bedden en 4 personen aan huis;

4. De regels voor terrassen in heel de gemeente zijn gelijkgetrokken;
5. Er is een sanctietabel voor handhaving opgesteld zodat we, indien we moeten

optreden, helder is hoe we dat kunnen doen.

Wat zijn de gevolgen? 

- We hebben met dit actueel en integraal uitvoeringsbeleid duidelijkheid voor de

horecaondernemers, de omwonenden en betrokken ambtenaren;

- We kunnen de (schaarse) vergunningen voor 2025 laten voldoen aan de geldende

juridische eisen;

- We hebben meer ruimte gegeven voor het ondernemerschap, met name bij terrassen,

en duidelijkheid en gelijke regels voor alle horecaondernemers in de gemeente en

voor overige belanghebbenden.

Wat is het vervolg? 

Het gaat om continuering van op hoofdlijnen hetzelfde uitvoeringsbeleid. Er zijn geen extra of 

nieuwe investeringen van de gemeente nodig, tenzij er meer toezicht/handhaving ingezet 

wordt.  

De uitvoering van vergunningverlening is weer up to date, de uitvoeringskaders bij elkaar 

gebracht, en de samenwerking met de ondernemers wordt makkelijker, nu er voor allen een 

inzichtelijk uitvoeringsbeleid is vastgesteld. 

Communicatie  

Er heeft met  klankbordgroepen, te weten: -Horeca centrum Oss en - Horeca gemeente Oss 

meermaals overleg plaatsgevonden. Het conceptstuk is met KHN afdeling Oss afgestemd en er 

heeft een informatiemiddag met betrokkenen plaatsgevonden. Nu volgt een ter inzagelegging 

en vervolgens, na eventuele aanpassing op basis van input, de vaststelling. 

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss,

Namens dezen,

Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans      H. Reints   

Burgemeester         secretaris

, 
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Samenvatting 

Het Horeca- en terrassen uitvoeringbeleid was nodig om de verouderde- en meer 

versnipperde kaders te actualiseren en bij elkaar te brengen. Ook de manier van werken leek 

op punten soms af te wijken van de nieuwe Wet- en regelgeving. Voor meerdere 

belanghebbenden was het niet meer duidelijk hoe het in Oss werkte als je een horecabedrijf 

wilde staren, uitbreiden of veranderen. Door nu te actualiseren en bij elkaar te brengen is het 

voor de ondernemers, omwonenden en ambtenaren weer een stuk inzichtelijker en beter 

werkbaar.

Nu volgt een ter inzagelegging van het Ontwerp Horeca- en terrassen uitvoeringsbeleid en 

vervolgens, na eventuele aanpassing op basis van input, de vaststelling.
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